



## Moby Monitor Arm • 显示器支架

---

### Ergonomic Working

Moby ergonomic monitor arm promotes a clutter-free and agile workspace for improving comfort and healthier office environment. Moby is ultra-sleek, appealing, contemporary design, exceptionally durable and easy to adjust. It supports more ergonomic working posture to prevent eye and neck strain, ideal for evaluating your work satisfaction and productivity at ease.

### 人体工学 健康办公

符合人体工学的 Moby 显示器支架令桌面一丝不苟、让工作空间变得整洁灵动，让您享受更舒适和更健康的办公环境。Moby 显示器支架采用流线型的设计，不但时尚现代、美观实用，而且经久耐用和易于调节。Moby 显示器支架调整自由、适合不同身高及坐姿，以防止眼睛和颈部疲劳，有助于提高生产效率和工作满意度。

Color 颜色	Maximum Load 最大承重	Adjustment Function 调节功能	Installation 安装	Warranty 保养年限
Matte Black / White 黑色哑光 / 白色	8 kg	Upper Arm 360°, Base 360° 上臂 360° 旋转 · 底座 360° 旋转	Clamp Mount / Bolt-Through Mount 夹桌安装 / 穿桌	5 Years 5年



### High Performance of Tension Adjustment

Moby provides strong tensile support for monitors of various weights. Robust built-in mechanical spring enhances its' durability.

#### 高性能拉力调节

Moby显示器支架可因应不同重量的显示屏，提供不同强度拉力的支撑。内置强韧坚挺的机械弹簧，能使其性能更持久耐用。

### Concealed Cable Management

Hidden and safety cable management frees up work surface for tidy office.

#### 隐藏式走线管理

完美隐藏式走线管理，使用安全，令桌面一丝不苟，让办公空间变得整洁美观。

### Quick Release Function

A quick-release function allows single user to fast install and disassemble monitor at ease.

#### 插销式快装结构

具有快速释放屏幕功能，拆装简易，单人即可迅捷完成安装。

### Ease of Installation

The Moby monitor arm clamp mount adjoins to the base and fastens effortlessly to the work surface via a simple hand tool and a screw.

#### 简易安装

Moby显示器支架夹具和底座轻松连接组装，只需使用简易工具和螺钉，便能将Moby显示器支架轻而易举地固定到桌上。

#### Remarks 备注:

Color variations may occur on soft copies or printed matters. Please refer to swatch cards or actual product samples for color selection. 颜色可能因电子档或印刷效果而出现差异，当选择颜色时，可参考色卡或真实样本。



5 Years Warranty  
5年产品保养

## Lamex

### Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海  
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京  
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州  
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳  
Tel: (86) 769 8203 1018

Dongguan 东莞  
Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong 香港  
Tel: (852) 2828 6888

Singapore 新加坡  
Tel: (65) 6817 8750

### Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆  
Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区  
Tel: (852) 2828 6000

www.lamex.com